























Hotel LeVilla St Barth, a true hallmark of the island, is a charming and authentic boutique hotel, owned and managed by the Charneau family for the last 45 years

Nestled in the heart of a lavish tropical garden with fantastic views of the Bay of Saint Jean, the 4 star hotel LeVillage is a 5-minute walk to the beach, many shops and restaurants, centrally located in the most popular area of the island.

Most the hotel's 25 cottages and villas have been recently renovated and come in various categories with rates to match a wide range of budgets.

Figure 1 Pionnier de l'hôtellerie sur l'île, LeVillage St-Barth est un hôtel de charme et d'authenticité, gérée deouis sa création il y a 45 ans par la famille charneau.

Niché au coeur d'un grand jardin naturel surplombant la Baie de Saint-Jean et bénéficiant d'une vue panoramique sur la mer, c'est tout l'esprit St-Barth résumé en un seul lieu. Sa situation est idéale, à deux pas de la belle plage de St-Jean et à proximité des boutiques et restaurants.

Récemment rénové et passé 4 étoiles, LeVillage compte 25 cottages et villas. L'acceuil chaleureux des propriétaires et les nombreux services, tels la piscine à débordement, le cottage bien-être ou encore la salle de fitness ne manqueront pas de vous séduire



Colline de St-Jean
97133 Saint Barthélemy
T. +590 (0) 590 27 61 39
F. +0590 (0) 590 27 77 96
USA & Canada Toll Free + 1 800 651 8366
reservations@levillagestbarth.com
www.levillagestbarth.com

